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Sēde sasaukta 2024. gada 27. jūnijā plkst. 9 

Sēde atklāta 2024. gada 27. jūnijā plkst. 9 

 

Sēdi vada domes priekšsēdētāja vietnieks Aivars Mačeks 

 

Sēdē piedalās 18 Bauskas novada domes deputāti:  

domes priekšsēdētāja vietnieks Aivars Mačeks, deputāts Raitis Ābelnieks, deputāte Laine 

Baha, deputāts Mārtiņš Cimermanis, deputāts Voldemārs Čačs, deputāts Jānis Dūmiņš, 

deputāts Vilnis Gailums, deputāts Arnolds Jātnieks, deputāts Guntis Kalniņš, deputāts 

Jānis Kalniņš, deputāts Juris Krievs, deputāte Solveiga Lineja, deputāts Mārtiņš Mediņš, 

deputāts Rihards Melgailis, deputāte Inita Nagņibeda, deputāte Ināra Pētersone, deputāte 

Līga Rimševica, deputāts Jānis Siugalis 

 

Sēdē nepiedalās: 

domes priekšsēdētājs Aivars Okmanis – komandējumā Briselē 

 

Sēdē piedalās: 

pašvaldības izpilddirektors Ivars Romānovs, izpilddirektora vietnieks Jānis Kalinka, Bauskas 

novada administrācijas vadītājs Edgars Paičs, Ekonomikas un finanšu departamenta vadītāja 

Indra Latviete, Ekonomikas un finanšu nodaļas vadītāja Ilona Spurķe, vadītājas vietniece 

Sarmīte Oļehnoviča, ekonomisti Zaiga Kārkliņa, Gita Skribāne un Māris Vitrups, 

Administratīvā departamenta vadītāja Līga Kausiniece, datorsistēmu un datortīklu 

administratore Krista Sondore, Uzņēmējdarbības un mārketinga departamenta vadītāja Laura 

Ārente, sabiedrisko attiecību speciālisti Beata Logina Artūrs Dulbe, Juridiskās nodaļas 

vadītāja Evita Grigorjeva, jurists Arvīds Zvirbulis, Attīstības un būvniecības departamenta 

vadītājs Mārtiņš Veinbergs, Attīstības un plānošanas nodaļas projektu vadītājas Laura Šterna, 

Zane Indrika un Līga Čakāne, Izglītības, kultūras, sporta un sabiedrības labklājības 

departamenta vadītāja Aija Spriņķe, izglītības speciāliste Sandra Petrokaite, Nekustamo 

īpašumu nodaļas vadītāja Gunita Vīgupa, Bauskas apvienības pārvaldes vadītāja Līga 

Vasiļauska, nekustamo īpašumu speciālisti Aija Fridrihsone un Dace Stubure, Bauskas 

novada VPVKAC vadītāja Dina Bēziņa, Bauskas novada būvvaldes vadītāja Dace Putna, 

Vecumnieku apvienības pārvaldes vadītāja Dace Šileika, nekustamo īpašumu speciāliste Ligita 

Vasermane, Iecavas apvienības pārvaldes Nekustamo īpašumu nodaļas vadītāja Baiba 

Leitlante, Rundāles apvienības pārvaldes nekustamo īpašumu speciāliste Dace Neiberte, 

Bauskas novada Sociālā dienesta vadītājas vietniece sociālās palīdzības un sociālo pakalpojumu 

jautājumos Kristīne Brūvele, pašvaldības SIA “Bauskas novada komunālserviss” valdes 

loceklis Dzintars Cāzers, pašvaldības iestādes “Bauskas muzejs” direktors Aigars Urtāns, 

izglītības iestādes “Īslīces pamatskola” direktore Egita Dreimane, iestādes “Bauskas novada 
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Pašvaldības policija” vecākais inspektors Egīls Gailis, laikraksta “Bauskas Dzīve” žurnālists 

Uldis Varnevičs un fotožurnālists Ivars Bogdanovs 

 

Sēdi protokolē Administratīvās nodaļas domes sekretāre Ieva Skujeniece 

 

Domes sēdes norisi ieraksta audiovizuālā formātā. 

 

Sēdes darba kārtība: 

1. Bauskas novada pašvaldības izpilddirektora informācija. 

2. Par Bauskas novada Pašvaldības policijas priekšnieka iecelšanu amatā. 

3. Par Bauskas novada pašvaldības 2023. gada publiskā pārskata apstiprināšanu. 

4. Par Bauskas novada domes saistošo noteikumu "Par reklāmas izvietošanu publiskās 

vietās un pašvaldības nodevu par reklāmas izvietošanu Bauskas novadā" 

apstiprināšanu. 

5. Par Bauskas novada domes saistošo noteikumu "Par ielu tirdzniecību un nodevu par 

ielu tirdzniecību publiskās vietās Bauskas novadā" apstiprināšanu. 

6. Par Bauskas novada domes saistošo noteikumu “Grozījumi Bauskas novada domes 

2021. gada 25. novembra saistošajos noteikumos Nr. 13 ”Bauskas novada pašvaldības 

pabalsti bāreņiem un bez vecāku gādības palikušajiem bērniem pēc pilngadības 

sasniegšanas, audžuģimenēm un specializētajām audžuģimenēm” apstiprināšanu. 

7. Par Bauskas novada pašvaldības noteikumu "Rakšanas darbu veikšanas kārtība 

Bauskas novada administratīvajā teritorijā" apstiprināšanu. 

8. Par grozījumiem Bauskas novada pašvaldības konkursa "Bauskas novada Uzņēmēju 

gada balva" nolikumā. 

9. Par Bauskas novada pašvaldības iestādes "Vecumnieku apvienības pārvalde" maksas 

pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu. 

10. Par Bauskas novada pašvaldības iestādes "Bauskas muzejs" maksas pakalpojumu 

cenrāža apstiprināšanu. 

11. Par Bauskas novada pašvaldības izglītības iestādes "Īslīces pamatskola" maksas 

pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu. 

12. Par vietējas nozīmes Valsts un pašvaldības vienoto klientu apkalpošanas centru 

kontaktpunktu izveidi. 

13. Par daudzdzīvokļu dzīvojamo māju pārvaldīšanas pilnvarojuma līguma slēgšanu ar 

SIA "Bauskas novada komunālserviss". 

14. Par Bauskas novada pašvaldības nedzīvojamo telpu Katoļu ielā 3, Bauskā nodošanu 

bezatlīdzības lietošanā Jaunsardzes centram. 

15. Par grozījumiem Bauskas novada domes 2023. gada 25. maija lēmumā "Par projekta 

pieteikuma "Bezemisiju transporta līdzekļu iegāde Bauskas novadā" iesniegšanu". 

16. Par projektu konkursa "Līdzdalības budžets" nepieciešamā finansējuma piešķiršanu 

projektiem, kas iedzīvotāju balsojumā saņēmuši vislielāko balsu skaitu. 

17. Par finansējuma piešķiršanu konkursa "Remigrācijas atbalsta pasākums "Atgriezies 

Bauskas novadā!"" dalībniekam. 

18. Par saistošo noteikumu "Grozījumi Bauskas novada domes 2023. gada 28. decembra 

saistošajos noteikumos Nr. 25 "Par Bauskas novada pašvaldības budžetu 2024. 

gadam"" apstiprināšanu. 

19. Par atmežošanas atļauju nekustamajā īpašumā "Pirts", Dāviņu pagastā. 

20. Par grozījumiem Bauskas novada domes 2024. gada 28. marta lēmumā "Par Bauskas 
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novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma - dzīvokļa Stacijas ielā 9–3, 

Vecumniekos, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai”. 

21. Par pašvaldības īpašuma tiesību izbeigšanu uz nekustamo īpašumu "Birzgaļi", 

Birzgaļi, Gailīšu pagastā. 

22. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Krievgaļu lauks", Gailīšu 

pagastā nodošanu atsavināšanai. 

23. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Pīrāgi"-6, Pīrāgi, 

Gailīšu pagastā nodošanu atsavināšanai. 

24. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa Mežāžu ielā 8-28, 

Uzvarā, Gailīšu pagastā nodošanu atsavināšanai. 

25. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa Skolas iela 10-13, 

Garozā, Mežotnes pagastā nodošanu atsavināšanai. 

26. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Rūdiņi”, Mežotnes pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

27. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Bringmaņu lauks", Mežotnes 

pagastā nodošanu atsavināšanai. 

28. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Vecezeru lauks", Mežotnes 

pagastā nodošanu atsavināšanai. 

29. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Imantas", Ceraukstes pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

30. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa "Lauktehnika 6"-3, 

Rītausmas, Īslīces pagastā nodošanu atsavināšanai. 

31. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa Rīgas iela 17-5, 

Bauskā nodošanu atsavināšanai. 

32. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Baznīcas iela 12-9A, 

Bauskā nodošanu atsavināšanai. 

33. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Kalēju iela 22-2, 

Bauskā nodošanu atsavināšanai. 

34. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Jaunbērzi", Rundāles pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

35. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Ogas", Rundāles pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

36. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa "Ilgas"-1, Pilsrundāle, 

Rundāles pagastā nodošanu atsavināšanai. 

37. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Sēļi"-3, 

Pilsrundāle, Rundāles pagastā nodošanu atsavināšanai. 

38. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Burtnieku iela 1-13, 

Viesturi, Viesturu pagastā nodošanu atsavināšanai. 

39. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Ķiršu iela 16, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

40. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Pūpoli"-7, 

Taurkalnē, Valles pagastā nodošanu atsavināšanai. 

41. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Priedītes"-

2, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

42. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Misas 

kūdra 4"-6, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

43. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Misas 
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kūdra 6"-1, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

44. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Misas 

kūdra 12"-23, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

45. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Misas 

kūdra 14"-9, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

46. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Saulgrieži 

2"-1, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

47. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Šalkas"-3, 

Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

48. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Dzelzceļa ēka 207. 

km"-1, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

49. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Skolas ielā 

1–17, Vecumniekos, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

50. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Ceriņu ielā 

19-2, Vecumniekos, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

51. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Cīruļu ielā 

5-15, Vecumniekos, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

52. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Liepu aleja 

4–26, Bārbelē, Bārbeles pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

 Sēdes vadītājs A.Mačeks informē, ka darba kārtība papildināma ar papildus jautājumu 

“Par Bauskas novada domes saistošo noteikumu “Par pirmsskolas izglītības nodrošināšanu 

Bauskas novadā” precizēšanu” pēc ministrijas ieteikuma veiktajiem precizējumiem, un lūdz 

balsot par tā iekļaušanu darba kārtībā. 

 

Par papildus darba kārtības jautājuma iekļaušanu balso: 

"PAR"  -  

18 (Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Ināra Pētersone (ar roku), Līga Rimševica, Jānis Siugalis, 

Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: papildināt darba kārtību ar 53. jautājumu. 

 

 

Papildu darba kārtība: 

53. Par Bauskas novada domes saistošo noteikumu “Par pirmsskolas izglītības 

nodrošināšanu Bauskas novadā” precizēšanu. 

 

1.p. 

Bauskas novada pašvaldības izpilddirektora informācija. 

(I.Romānovs, I.Nagņibeda, A.Mačeks, L.Baha, M.Veinbergs, J.Krievs, J.Kalinka, 

G.Kalniņš, M.Cimermanis, I.Pētersone) 
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Ziņo: I.Romānovs. 

 Informē, ka deputātiem informācijai pievienota departamentu sagatavotā informācija 

par aktualitātēm jūnijā. 

 Apstiprināšanai sagatavots pašvaldības 2023. gada publiskais pārskats, kurā iedzīvotāji 

varēs iepazīties ar pašvaldības darba prioritātēm pagājušā gadā. Pārskats sagatavots atbilstoši 

MK noteikumiem un VARAM vadlīnijām. Informāciju apkopoja un sagatavoja 

Uzņēmējdarbības un mārketinga departaments, izsaka pateicību par dokumenta sagatavošanu.  

 Būvniecības un attīstības departaments sagatavojis pārskatu par aktuālajiem 

būvniecības procesiem – 25. jūnijā uzsākti Kalna un Zaļās ielas seguma atjaunošanas un 

satiksmes organizācijas darbi, kurus izpilda SIA “Vianova” par kopējo projekta summu ar 

PVN vairāk kā 3,46 milj. EUR. Objekta nodošana ekspluatācijā plānota līdz šī gada beigām. 

Izglītības iestādes “Vecumnieku vidusskola” pārbūves projekta izpilde sastāda 82 %, tiek 

veikti iekšdarbi, fasādes siltināšana, teritorijas labiekārtošana, paralēli notiek iestādei 

nepieciešamā aprīkojuma iegādes iepirkumi un uzsākta savienojošā korpusa būvniecība. 

Darbus izpilda SIA “Kvintets”. Ir gūts apstiprinājums, ka darbi līdz šī gada 30. novembrim 

būs pabeigti.  

 Turpinās pašvaldības rīcībā esošo būvju apsekošana iespējamo patvertņu ierīkošanai 

sadarbībā ar Valsts ugunsdzēsības un glābšanas dienestu. Pilnībā apsekoti Vecumnieku 

apvienības teritorijas pagasti, Iecavas apvienības pārvaldē apsekoti apmēram 50 % objektu, 

Rundāles apvienības pārvaldē jāapseko vēl vismaz 4, bet Bauskas pilsētā vēl 16 objekti. No 

domes priekšsēdētāja saņemts uzdevums pastiprinātāk pārraudzīt šo procesu sadarbībā ar 

Valsts ugunsdzēsības un glābšanas dienesta Bauskas vadību, kuri apkopo saņemto 

informāciju, kuru pēc tam skatīs Civilās aizsardzības komisijā. Arī fiziskās personas tiek 

aicinātas pieteikt savā īpašumā esošās būves apsekojumiem. 15. jūnijā notika informatīvā 

diena “Bruņojies ar zināšanām” ar vairākām apmācību stacijām iedzīvotājiem, izsaka 

pateicību pasākuma organizētājiem.  

 Informē par izglītības iestādes “Cielaviņa” pievienošanas procesu izglītības iestādei 

“Valles pamatskola” – lēmumā noteiktie uzdevumi līdz 1. martam ir izpildīti, pārējie 

uzdevumi terminēti ar 31. jūliju; 20. jūnijā bija izbraukuma sanāksme, kurā nodrošināta 

iestādes mantu, lietvedības dokumentu arhīva un finanšu saistību sakārtošana. Iestādes “Valles 

pamatskola” direktors Amatu klasificēšanas komisijā iesniedzis jauno amatu sarakstu, kurā 

precizējama lietveža slodze.  

 Jūlijā tiks izskatīti kapitālsabiedrību SIA “Zemgales mutes veselības centrs” un SIA 

“Bauskas slimnīca” informatīvie ziņojumi. Jūnijā tika sasaukta arī SIA “Bauskas novada 

komunālserviss” dalībnieku sapulce, kurā izskatīja valdes ziņojumu par 2023. gada 

saimnieciski finansiālās darbības rezultātiem, revidenta ziņojumu un Audita un 

kapitālsabiedrību uzraudzības nodaļas ziņojumu, un tika apstiprināts gada pārskats. Secināms, 

ka uzņēmumam jāveic būtiski uzlabojumi finansiālajā pārvaldībā un savu resursu efektīvākā 

izmantošanā, lai nodrošinātu ilgtspējīgu izaugsmi un finansiālo stabilitāti; ziņojums tiks 

sniegts jūlija komiteju sēdēs.  

 Informē par Latvijas pašvaldību izpilddirektoru asociācijas organizēto komandējumu 

Beļģijā, kurā tika izskatīti jautājumi par atkritumu apsaimniekošanu, bezatkritumu 

tehnoloģijām, kompostēšanu, šķirošanas laukumiem u.c., akcentējot “zaļās domāšanas” 

attīstību, minot dažādus Beļģijas piemērus.  

 I.Nagņibeda jautā par iedzīvotājiem pieejamajiem pakalpojumiem daudzfunkcionālajā 

sociālo pakalpojumu centrā Rūpniecības ielā, Bauskā un vai tie iedzīvotājiem būs par maksu. 

A.Mačeks ierosina uz Sociālās un veselības komitejas sēdi sagatavot informāciju par 

plānotajiem pakalpojumiem.  

 I.Nagņibeda jautā, vai tagad tiks izskatīts deputātiem nosūtītais Gailīšu pagasta 

konsultatīvās padomes iesniegums vai to izskatīs, kad skatīs jautājumu par līdzdalības budžeta 

projektiem. A.Mačeks atbild, ka iesniegums iesniegts naktī, failu nav iespējams atvērt un 

pašvaldības darba reglamentā ir nosacījumi iesniegumu izskatīšanas kārtībai; ar jautājumiem 
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iepazīsies juristi un tad tiks sniegtas atbildes. I.Nagņibeda turpina, ka pirms jautājuma 

balsojuma citēs iedzīvotāju iesniegumā uzdotos jautājumus. 

 L.Baha jautā par bibliotēkas Uzvaras ielā 3, Bauskā projektēšanas darbu problēmām un 

ēkas Uzvaras ielā 1, Bauskā darbiem saistībā ar uzņēmēja maksātnespēju – kāda ir tālākā 

rīcība. M.Veinbergs atbild, ka projektēšanas uzņēmumam noteikta maksātnespēja un 

uzņēmums apliecināja, ka darbi turpinās. Nav pārliecības, ka tiks iesniegti visi nepieciešamie 

dokumenti, būvniecības iecere akceptēta būvvaldē, pieļauj, ka izsludinās konkursu pēc 

principa “projektē un būvē”; gaida atbildi par klātienes tikšanos. Par ēku Uzvaras ielā 1, 

Bauskā izstrādāta pilnīga dokumentācija, kas iesniegta ekspertīzei. A.Mačeks papildina, ka 

problēmas radušās dēļ uzņēmuma darbiniekiem; 8. jūnijā plānota tikšanās. 

 J.Krievs jautā, kas ir atbildīgā persona par Bauskas ceļu būvdarbiem. J.Kalinka atbild, 

ka atbildīgā persona ir Attīstības un būvniecības departamenta Būvniecības speciāliste 

L.Berga. J.Krievs vērš uzmanību uz kļūdu Izglītības, kultūras, sporta un sabiedrības 

labklājības departamenta ziņojumā.  

 G.Kalniņš norāda, ka projektu budžeta izpilde izglītības iestāžu infrastruktūras un 

materiāltehniskās bāzes pozīcijā mēneša laikā nav krasi mainījusies, jautā par iestādes 

“Vecumnieku vidusskola” projekta situāciju kredīta apguvē. I.Romānovs atbild, ka šo 

jautājumu sadarbībā ar S.Oļehnoviču ziņos jūlija sēdē par pusgada darbības rādītājiem. 

G.Kalniņš turpina, ka jūlijā var būt par vēlu ziņojumam par kredīta apguvi. M.Veinbergs 

papildina, ka ar būvnieku ir veikti norēķini par kredīta daļu, kas ir pilnībā apgūta.  

 M.Cimermanis izsakās par aizaugušo industriālā parka teritoriju, iebraucot Bauskas 

pilsētā. A.Mačeks paskaidro, ka tie ir privātpersonām piederoši zemes gabali; uzsākot 

Pilskalna ielas turpinājuma darbus, pašvaldības teritorija tiks sakopta, tiek uzrunāti arī 

zemnieki pašvaldības pļavu apkopšanai.    

 I.Pētersone jautā par ceļu uzturēšanu pēc mežizstrādes – vai pašvaldībā ir izstrādāta 

kārtība, kas nosaka pēc mežizstrādes sakārtot ceļus, un vai kāds to apseko. J.Kalinka atbild, ka 

visām pašvaldībām ir virslīgums ar AS “Latvijas valsts meži”, kurš regulē ceļu sakopšanu pēc 

mežizstrādes; apvienību pārvaldes ar privātiem mežizstrādātājiem noslēdz līgumus par ceļu 

atjaunošanu pēc mežizstrādes, fiksējot ceļu stāvokli pirms darbu uzsākšanas un pēc to 

pabeigšanas. I.Pētersone turpina, kādā laika posmā ceļa atjaunošana ir paredzēta. J.Kalinka 

atbild, ka uzreiz pēc mežizstrādes beigām atbilstoši laika apstākļiem. I.Pētersone jautā, ja to 

neizdara, vai ir paredzētas kādas sankcijas. J.Kalinka apstiprina. I.Pētersone norāda, ka ir 

informējusi par konkrēto ceļu stāvokli, kas vēljoprojām nav sakārtots. A.Mačeks norāda 

J.Kalinkam apsekot minēto ceļa posmu. J.Kalinka pieņem darbam. 

 Informāciju pieņem zināšanai.   

  

  

2.p. 

Par Bauskas novada Pašvaldības policijas priekšnieka iecelšanu amatā. 

(I.Romānovs, E.Gailis) 

Ziņo: I.Romānovs. 

 Sagatavots lēmuma projekts par Bauskas novada Pašvaldības policijas priekšnieka 

iecelšanu amatā. Atbilstoši pašvaldībā noteiktajai kārtībai ar priekšsēdētāja rīkojumu tika 

izveidota amatu pretendentu atlases komisija, kas pretendentu atlasē kā piemērotāko kandidātu 

atzina E.Gaili. Lūdz pieņemt lēmumu par E.Gaiļa iecelšanu Bauskas novada Pašvaldības 

policijas priekšnieka amatā ar šī gada 1. jūliju. Saņemta Iekšlietu ministrijas ministra 

piekrišana. 

 E.Gailis izsaka pateicību konkursa komisijai par savas kandidatūras izvirzīšanu 

amatam, pildīs darba pienākumus pēc labākās sirdsapziņas; iepriekš strādājis Valsts policijā, 

darbu veltīs sabiedrībai, preventīviem pasākumiem, veicinot sabiedrības uzticību. 
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 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

18 (Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis 

Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
pieņemt lēmumu "Par Bauskas novada Pašvaldības policijas 

priekšnieka iecelšanu amatā". 

 

 

3.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības 2023. gada publiskā pārskata apstiprināšanu. 

(L.Ārente) 

Ziņo: L.Ārente. 

 Sadarbībā ar pašvaldības struktūrvienībām sagatavots Bauskas novada pašvaldības 

2023. gada publiskais pārskats, kas balstās uz VARAM izstrādāto metodiku un 

rekomendācijām, un iekļauj iedzīvotājiem saistošu informāciju par Bauskas novada 

pašvaldības darbu 2023. gadā. Priekšsēdētāja ziņojumā tiek sniegts vispārīgs ieskats par 

būtiskākajiem notikumiem, īstenotajām pārmaiņām, sasniegumiem un infrastruktūras 

uzlabošanas pasākumiem. Iekļauta informācija par pašvaldības pārvaldību un tās struktūru. 

Detalizētāk atspoguļota informācija dažādās pārvaldes jomās – klientu apkalpošanā, izglītībā, 

kultūrā, sportā, darbā ar jaunatni, sociālajā aizsardzībā, tūrismā, uzņēmējdarbībā, kā arī 

pašvaldības policijas darba rezultātiem. Struktūrvienību ziņojumos atspoguļotas darba 

prioritātes un rādītāji salīdzinot ar iepriekšējiem gadiem, sniegts ieskats jaunievedumos. 

Iekļautas jaunas sadaļas – līdzdalība biedrībās, nodibinājumos, īstenotās aktivitātes sadarbībā 

ar ārvalstu pašvaldībām. Detalizēti atspoguļoti īstenotie investīciju projekti. Analizēta budžeta 

izpilde un  informācija par ilgtermiņa aizņēmumiem un to izlietošanu. Iekļauts izklāsts par 

labas pārvaldības principa ieviešanas projektu pašvaldībā un komunikācijas kanāla 

paplašināšanu, lai sniegtu pilnvērtīgāku informāciju iedzīvotājiem. Norādītas pārmaiņas 

apvienību pārvalžu struktūrās. Būtisks informācijas apjoms veltīts sabiedrības līdzdalībai 

dažādu līdzdalības mehānismu ieviešanā, pašvaldības finanšu līdzekļiem sabiedrisko 

organizāciju, iedzīvotāju sporta un kultūras pasākumu jomā iniciatīvām, atbalstam 

uzņēmējdarbībai. Pagājušajā gadā finansiāli atbalstīti 20 sabiedrisko organizāciju iniciēti 

projekti, 24 iedzīvotāju iniciēti projekti dzīves vides uzlabošanai 80 000 EUR apmērā, 13 

biedrības saņēmušas atbalstu sporta pasākumu organizēšanai vairāk kā 80 000 EUR apmērā, 

24 sportistiem sniegts finansiāls atbalsts dalībai starptautiskos pasākumos gandrīz 15 000 EUR 

apmērā, ārējiem kultūras pasākumiem tika piešķirts finansējums 27 600 EUR apmērā, 

uzņēmējdarbības atbalstam piešķirts 30 000 EUR finansējums, īstenojot 8 uzņēmējdarbības 

granta projektus.  

Noslēguma sadaļā atspoguļoti 2024. gada uzdevumi un prioritātes, iekļauta arī informācija par 

pašvaldības piešķirtajiem oficiālajiem apbalvojumiem un būtiskākajiem pieņemtajiem 

saistošajiem noteikumiem.   

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. Deputāts R.Ābelnieks balso 

ar roku.  
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Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

18 (Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis 

Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
pieņemt lēmumu "Par Bauskas novada pašvaldības 2023. gada publiskā 

pārskata apstiprināšanu". 

 

 

4.p. 

Par Bauskas novada domes saistošo noteikumu "Par reklāmas izvietošanu publiskās vietās 

un pašvaldības nodevu par reklāmas izvietošanu Bauskas novadā" apstiprināšanu. 

(A.Mačeks, D.Putna) 

Ziņo: A.Mačeks, D.Putna. 

 A.Mačeks informē, ka jautājums izskatīts un atbalstīts Vides un attīstības komitejas un 

Finanšu komitejas sēdēs, lūdz ziņojumu. 

 D.Putna ziņo, ka pēc jautājuma izskatīšanas komitejās, papildināts saistošo noteikumu 

termins “baneris”, nosakot to pieļaujamos materiālus, papildināts arī 5., 27., 37. punkts. 

Saistībā ar pie kultūras pieminekļiem izvietojamām reklāmām, noteikumu 15. un 16. punkts 

atrunāti arī MK noteikumos – tos nosakot pašvaldības saistošajos noteikumos, nav jāsaņem 

atļauja no Valsts kultūras pieminekļu aizsardzības pārvaldes.  

 A.Mačeks jautā, kāpēc mainīts IV nodaļas nosaukums. D.Putna paskaidro, ka 

nosaukums precizēts saskaņā ar izmaiņām Valsts kultūras pieminekļu sarakstos – liels skaits 

valsts kultūras pieminekļu pārgrupēti uz reģiona un vietējās aizsardzības pieminekļu sarakstu. 

 Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

  

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

18 (Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis 

Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

pieņemt lēmumu "Par Bauskas novada domes saistošo noteikumu "Par 

reklāmas izvietošanu publiskās vietās un pašvaldības nodevu par 

reklāmas izvietošanu Bauskas novadā" apstiprināšanu". 

 

 

5.p. 

Par Bauskas novada domes saistošo noteikumu "Par ielu tirdzniecību un nodevu par ielu 

tirdzniecību publiskās vietās Bauskas novadā" apstiprināšanu. 



9 

 

(A.Mačeks) 

Ziņo: A.Mačeks. 

Jautājums izskatīts un atbalstīts Izglītības, kultūras un sporta komitejas, Vides un 

attīstības komitejas un Finanšu komitejas sēdēs, vai nepieciešams ziņojums. 

Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

18 (Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis 

Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

pieņemt lēmumu "Par Bauskas novada domes saistošo noteikumu "Par 

ielu tirdzniecību un nodevu par ielu tirdzniecību publiskās vietās 

Bauskas novadā" apstiprināšanu". 

 

 

6.p. 

Par Bauskas novada domes saistošo noteikumu “Grozījumi Bauskas novada domes 2021. 

gada 25. novembra saistošajos noteikumos Nr. 13 ”Bauskas novada pašvaldības pabalsti 

bāreņiem un bez vecāku gādības palikušajiem bērniem pēc pilngadības sasniegšanas, 

audžuģimenēm un specializētajām audžuģimenēm” apstiprināšanu. 

(K.Brūvele) 

Ziņo: K.Brūvele. 

 Lai noteiktu, kādas sociālās garantijas sniedzamas bāreņiem un bez vecāku gādības 

palikušajiem bērniem pēc pilngadības sasniegšanas, kā arī audžuģimenēm un specializētajām 

audžuģimenēm, Bauskas novada dome 2021. gada 25. novembrī apstiprināja saistošos 

noteikumus Nr. 13 “Bauskas novada pašvaldības pabalsti bāreņiem un bez vecāku gādības 

palikušajiem bērniem pēc pilngadības sasniegšanas, audžuģimenēm un specializētajām 

audžuģimenēm”, pamatojoties uz likumu “Par palīdzību dzīvokļa jautājuma risināšanā” un MK 

noteikumiem Nr. 354 un Nr. 857.  

2024. gada 4. maijā stājās spēkā Ministru kabineta 2024. gada 30. aprīļa noteikumi Nr. 275 

“Grozījumi Ministru kabineta 2005. gada 15. novembra noteikumi Nr. 857 “Noteikumi par 

sociālajām garantijām bārenim un bez vecāku gādības palikušajam bērnam, kurš ir ārpusģimenes 

aprūpē, kā arī pēc ārpusģimenes aprūpes beigšanās””, ar kuriem, cita starpā, tika svītroti saistošo 

noteikumu izdošanas pamatojumā iekļautie punkti, kas noteikti ar jauniem noteikumu punktiem. 

Līdz ar to, lai pašvaldība varētu turpināt sniegt ar saistošajiem noteikumiem noteiktās garantijas, 

nepieciešams veikt grozījumus saistošajos noteikumos, ar kuriem saistošo noteikumu izdošanas 

pamatojums tiek izteikts jaunā regulējumam atbilstošā redakcijā. Papildus iepriekš minētajam, 

nepieciešams veikt arī redakcionālus labojumus jau esošajā saistošo noteikumu regulējumā, lai 

uzlabotu jau tajā iekļauto pabalstu pieprasīšanas kārtību. 

Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. Deputāte I.Nagņibeda balso ar 

roku. 

 

Par lēmumu balso: 
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"PAR"  -  

18 (Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis 

Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

pieņemt lēmumu "Par Bauskas novada domes saistošo noteikumu 

“Grozījumi Bauskas novada domes 2021. gada 25. novembra 

saistošajos noteikumos Nr. 13 ”Bauskas novada pašvaldības pabalsti 

bāreņiem un bez vecāku gādības palikušajiem bērniem pēc pilngadības 

sasniegšanas, audžuģimenēm un specializētajām audžuģimenēm” 

apstiprināšanu". 

 

  K.Brūvele informē, ka tiek gatavoti jauni saistošie noteikumi par sociālajiem 

pakalpojumiem, ierosina deputātiem iesaistīties saistošo noteikumu projekta izstrādē. 

 

 

7.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības noteikumu "Rakšanas darbu veikšanas kārtība Bauskas 

novada administratīvajā teritorijā" apstiprināšanu. 

(A.Mačeks, A.Zvirbulis) 

Ziņo: A.Mačeks, A.Zvirbulis. 

 A.Mačeks informē, ka jautājums izskatīts un atbalstīts Vides un attīstības komitejas 

sēdē, lūdz ziņojumu. 

 A.Zvirbulis ziņo, ka sagatavots lēmuma projekts par pašvaldības iekšējo noteikumu 

izdošanu par pašvaldības īpašumā un valdījumā esošajās teritorijās rakšanas darbu veikšanas 

kārtību Bauskas novadā. Līdz šim pašvaldībā šie darbi netika regulēti, tie attieksies uz 

atsevišķiem gadījumiem (avārijas situācijas). Turpmāk fiziskai vai juridiskais personai būs 

jāvēršas pašvaldībā ar iesniegumu par rakšanas darbu veikšanu pašvaldības teritorijā, 3 dienu 

laikā iesniegums tiks izskatīts un izsniegta veidlapa ar institūciju sarakstu, ar kurām veicama 

saskaņošana, kuru persona pēc tam iesniedz pašvaldībai, uz kā pamata pašvaldība izsniegs 

terminētu atļauju darbu veikšanai. Pēc rakšanas darbu pabeigšanas noteikta ielu/ceļu un zaļās 

zonas atjaunošanas un darbu pieņemšanas un nodošanas kārtība. Apvienību pārvalžu 

kompetencē būs atļauju izsniegšana teritoriālajās vienībās.   

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

18 (Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis 

Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: pieņemt lēmumu "Par Bauskas novada pašvaldības noteikumu 
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"Rakšanas darbu veikšanas kārtība Bauskas novada administratīvajā 

teritorijā" apstiprināšanu". 

 

 

8.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada pašvaldības konkursa "Bauskas novada Uzņēmēju gada 

balva" nolikumā. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: A.Mačeks. 

Jautājums izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums. 

Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

18 (Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis 

Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
pieņemt lēmumu "Par grozījumiem Bauskas novada pašvaldības 

konkursa "Bauskas novada Uzņēmēju gada balva" nolikumā". 

 

 

9.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības iestādes "Vecumnieku apvienības pārvalde" maksas 

pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: A.Mačeks. 

 Jautājums izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums. 

Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

17 (Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Ināra Pētersone, Jānis Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs 

Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Līga Rimševica) 

NOLEMJ: 

pieņemt lēmumu "Par Bauskas novada pašvaldības iestādes 

"Vecumnieku apvienības pārvalde" maksas pakalpojumu cenrāža 

apstiprināšanu". 
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10.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības iestādes "Bauskas muzejs" maksas pakalpojumu cenrāža 

apstiprināšanu. 

(A.Mačeks, A.Urtāns) 

Ziņo: A.Mačeks, A.Urtāns. 

 A.Mačeks informē, ka jautājums izskatīts un atbalstīts Izglītības, kultūras un sporta 

komitejas un Finanšu komitejas sēdēs, lūdz ziņojumu. 

 A.Urtāns ziņo, ka sagatavots lēmuma projekts par Bauskas novada pašvaldības 

iestādes “Bauskas muzejs” maksas pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu. Tas izstrādāts, 

balstoties uz dažādiem aprēķiniem un pārskatot iepriekš 2022. gadā apstiprināto maksas 

pakalpojuma cenrādi. Šajā cenrādī veiktas izmaiņas saistībā ar dažu pakalpojumu svītrošanu 

zemā pieprasījuma dēļ, kā arī izmaiņas veiktas saistībā ar muzeja struktūrvienības “V.Plūdoņa 

muzejs” cenām, jo līdz šim piemērotās cenas vairs neatbilst šā brīža situācijai un 

ieguldījumiem muzeja ēkas restaurācijā, interjera veidošanā un ekspozīcijas paplašināšanā. 

Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

18 (Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis 

Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
pieņemt lēmumu "Par Bauskas novada pašvaldības iestādes "Bauskas 

muzejs" maksas pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu". 

 

11.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības izglītības iestādes "Īslīces pamatskola" maksas 

pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu. 

(A.Mačeks, E.Dreimane) 

Ziņo: A.Mačeks, E.Dreimane. 

 A.Mačeks informē, ka jautājums izskatīts un atbalstīts Izglītības, kultūras un sporta 

komitejas un Finanšu komitejas sēdēs, lūdz ziņojumu. 

 E.Dreimane ziņo, ka sakarā ar Latvijas Mazpulku izteikto vēlmi jūlijā rīkot nometni, 

izstrādāti izglītības iestādes aprēķini skolas telpu un laukuma nomai, kas iepriekš cenrādī 

netika iekļauti. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. Deputāts J.Krievs balso ar 

roku. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

18 (Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 
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Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis 

Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
pieņemt lēmumu "Par Bauskas novada pašvaldības izglītības iestādes 

"Īslīces pamatskola" maksas pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu". 

 

 

12.p. 

Par vietējas nozīmes Valsts un pašvaldības vienoto klientu apkalpošanas centru 

kontaktpunktu izveidi. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: A.Mačeks. 

 Jautājums izskatīts un atbalstīts Vides un attīstības komitejas un Finanšu komitejas 

sēdēs, vai nepieciešams ziņojums. 

Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

18 (Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis 

Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
pieņemt lēmumu "Par vietējas nozīmes Valsts un pašvaldības vienoto 

klientu apkalpošanas centru kontaktpunktu izveidi". 

 

 

13.p. 

Par daudzdzīvokļu dzīvojamo māju pārvaldīšanas pilnvarojuma līguma slēgšanu ar SIA 

"Bauskas novada komunālserviss". 

(A.Mačeks) 

Ziņo: A.Mačeks. 

 Jautājums izskatīts un atbalstīts Vides un attīstības komitejas un Finanšu komitejas 

sēdēs, vai nepieciešams ziņojums. 

Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

18 (Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis 

Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 
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"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

pieņemt lēmumu "Par daudzdzīvokļu dzīvojamo māju pārvaldīšanas 

pilnvarojuma līguma slēgšanu ar SIA "Bauskas novada 

komunālserviss"". 

 

 

14.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nedzīvojamo telpu Katoļu ielā 3, Bauskā nodošanu 

bezatlīdzības lietošanā Jaunsardzes centram. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: A.Mačeks. 

 Jautājums izskatīts un atbalstīts Vides un attīstības komitejas un Finanšu komitejas 

sēdēs, vai nepieciešams ziņojums. 

Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

18 (Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis 

Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

pieņemt lēmumu "Par Bauskas novada pašvaldības nedzīvojamo telpu 

Katoļu ielā 3, Bauskā nodošanu bezatlīdzības lietošanā Jaunsardzes 

centram". 

 

 

15.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada domes 2023. gada 25. maija lēmumā "Par projekta 

pieteikuma "Bezemisiju transporta līdzekļu iegāde Bauskas novadā" iesniegšanu". 

(A.Mačeks, L.Šterna, I.Pētersone, G.Kalniņš) 

Ziņo: A.Mačeks, L.Šterna. 

 A.Mačeks informē, ka jautājums izskatīts un atbalstīts Vides un attīstības komitejas 

sēdē, lūdz ziņojumu. 

 L.Šterna ziņo, ka 2023. gada maijā tika pieņemts lēmums par dalību projektā un 

augustā parakstīta vienošanās ar CFLA par divu elektrisko skolas autobusu iegādi līdz 2025. 

gada 1. novembrim, apstiprinot kopējās projekta izmaksas 802 416,60 EUR apmērā. Tika 

veikts iepirkums divu autobusu iegādei, kuram pieteicās 2 pretendenti, kuru iesniegtie 

piedāvājumi pārsniedza sākotnējās plānotās projekta izmaksas. Pēc pašvaldības lūguma, 

CFLA veica izmaiņas projekta līgumā, samazinot sasniedzamo rādītāju – viena autobusa 

iegādi. Nepieciešams veikt grozījumus iepriekš pieņemtā lēmumā, lemjošās daļas 1. punktā 

vārdu “līdzekļu” aizstājot ar vārdu “līdzekļa”. 
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 I.Pētersone jautā, par kādu summu plānots iegādāties vienu autobusu. L.Šterna atbild, 

ka viena autobusa iegāde plānota par aptuveni 400 000 līdz 500 000 EUR, kas tiks segta no 

projekta finanšu līdzekļiem,  pēc iepirkuma noslēgšanās summa tiks precizēta.  

 A.Mačeks jautā par pašvaldības līdzfinansējuma daļu. L.Šterna atbild, ka pašvaldības 

līdzfinansējums ir PVN daļa.  

 G.Kalniņš izsakās par elektroautobusu iegādes procesu, norādot, ka nav skaidrības par 

to, kādam tam jābūt gan no pasūtītāja, gan piegādātāja puses; rodas iespaids, ka vienalga par 

kādu summu, ka tik elektroautobuss, vai ekonomiskie un finanšu apsvērumi vispār ir izvērtēti; 

balsojumā atturēsies, jo neredz jēgu šāda transporta ieviešanai pašvaldībā, sasniedzamos 

radītājus vieglāk sasniegt ar vieglo elektroauto, ne autobusu iegādi.   

Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

11 (Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, 

Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Inita Nagņibeda, Līga 

Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis Ābelnieks) 

"PRET" -  1 (Ināra Pētersone) 

"ATTURAS" -  
6 (Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, 

Rihards Melgailis, Voldemārs Čačs) 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

pieņemt lēmumu "Par grozījumiem Bauskas novada domes 2023. gada 

25. maija lēmumā "Par projekta pieteikuma "Bezemisiju transporta 

līdzekļu iegāde Bauskas novadā" iesniegšanu"". 

 

 

16.p. 

Par projektu konkursa "Līdzdalības budžets" nepieciešamā finansējuma piešķiršanu 

projektiem, kas iedzīvotāju balsojumā saņēmuši vislielāko balsu skaitu. 

(A.Mačeks, Z.Indrika, I.Nagņibeda, M.Cimermanis, I.Pētersone, R.Melgailis, J.Dūmiņš, 

J.Krievs) 

Ziņo: A.Mačeks, Z.Indrika. 

 A.Mačeks informē, ka jautājums izskatīts un atbalstīts Vides un attīstības komitejas un 

Finanšu komitejas sēdēs, lūdz ziņojumu. 

 Z.Indrika ziņo, ka sagatavots lēmuma projekts par projektu konkursa “Līdzdalības 

budžets” nepieciešamā finansējuma piešķiršanu projektiem, kas iedzīvotāju balsojumā 

saņēmuši vislielāko balsu skaitu. Šogad pašvaldība ieviesa līdzdalības budžeta projektu 

konkursu, kura ietvaros iedzīvotājiem bija iespēja projekta veidā virzīt savas idejas par 

teritorijas labiekārtošanu Bauskas un Iecavas pilsētās un novada pagastos. Pieteikumus varēja 

iesniegt no šī gada 1. februāra līdz 16. martam, tika saņemts 21 pieteikums, kur 1 no tiem tika 

atsaukts. Komisijai izvērtējot pieteikumus, tie tika virzīti iedzīvotāju balsojumam no 23. maija 

līdz 5. jūnijam. Pamatojoties uz iedzīvotāju balsojumu mobilajā lietotnē, KAC un pagastu 

nodaļās, visvairāk balsu saņēmuši projekti - bērnu rotaļu un atpūtas laukuma atjaunošana 

Bauskā, Bērzkalnu ielā 55, brīvdabas spēka trenažieru laukuma izveide Iecavā, Skolas ielā 19 

un bērnu rotaļu laukumu un velosipēdu remonta stendu izveide Vecumnieku Centra parkā un 

Misas daudzdzīvokļu māju pagalmos Vecumnieku pagastā.  

 I.Nagņibeda citē iedzīvotāju iesniegumā minētos jautājumus:  

“6) Vai un kādā veidā tika pārbaudīts, ka visas dzīvā balsojuma balsis tika iesniegtas darba 

laikā un tieši balsošanas punktā nevis ārpus tā?”; vai saistībā ar klātienes balsošanu nav radies 

interešu konflikts Vecumnieku pagasta KAC? Z.Indrika atbild, ka visi klātienes balsojumi tika 
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fiksēti elektroniski, darbinieki pārbaudīja balsotāju identitāti, deklarēto dzīvesvietas adresi un 

apliecināja balsotāja apņemšanos balstot tikai vienu reizi; bija konstatēts, ka veikti balsojumi 

ārpus darba laika, kas īsti nekur netika atrunāts, ka to nedrīkst darīt, jo arī mobilās aplikācijas 

balsojums pieejams visu diennakti; bija situācijas, kad darbinieki savā atvaļinājuma laikā 

pieņēma iedzīvotāju balsojumus ārpus sava darba laika, lai nodrošinātu līdzvērtīga balsojuma 

pieejamību. I.Nagņibeda piebilst, ka viņasprāt, līdzvērtīgs balsojums klātienē netika 

nodrošināts dēļ tā, ka ne visur KAC strādāja vai strādāja īsāku darba laiku. 

“5) Kā tika pieļauta situācija, ka vienā no konkursa dalībnieku pagastiem, konkursa laikā ir 

slēgts balsošanas iecirknis? Kā Bauskas novada vadība to varēja pieļaut, kā šāda situācija 

radās un kādi darbības mehānismi tika veikti, lai to novērstu un lai neveidotos nevienlīdzīga 

situācija starp konkursa dalībniekiem?” Z.Indrika atbild, ka balsojuma laikā šāda informācija 

par slēgtiem iecirkņiem netika saņemta, kā arī norāda, ka neviens no iecirkņiem nebija 

piesaistīts konkrētai teritorijai, balsot varēja jebkurā KAC, pagasta nodaļā vai mobilajā 

aplikācijā. 

“ 4) Kādēļ, lai nobalsotu par sava pagasta projektu, obligāti bija jābalso par Bauskas pilsētas 

un Iecavas pilsētas projektiem, un otrādi? Vai šāda veida balsojums nav uzskatāms par 

piespiedu kārtā veiktu nevis brīvprātīgu?” Z.Indrika atbild, ka par to tika diskutēts, bet 

secināja, ka, ja tas ir līdzdalības projekta konkurss, bija jādod iespēja pagastiem saņemt balsis 

arī no pilsētu iedzīvotājiem. 

“3) Vai ir pieļaujams, ka Bauskas novada vadība konsekventi drīkst teikt, ka pārdomās citus 

balsošanas mehānismus un idejas, bet galu galā neņemt vērā nevienu ieteikumu, kas izskanējis 

no Iedzīvotāju konsultatīvo padomju pārstāvjiem?” A.Mačeks atbild, ka vienīgā padome, kas 

ierosināja balsojumus nodrošināt arī pagastu nodaļās, bija Mežotnes iedzīvotāju konsultatīvā 

padome, kuras ieteikums tika ņemts vērā.  

“2) Kā pagasts ar 500 iedzīvotājiem var konkurēt ar pagastu ar 4000 iedzīvotājiem? Vai, 

Jūsuprāt, šādā variantā nav pārkāpts vienlīdzības princips?” Z.Indrika atbild, ka tieši tādēļ arī 

tika nodrošināts balsojums par trim teritorijām, lai pagastu kategorija saņemtu iedzīvotāju 

balsis. A.Mačeks piebilst, ka tika nodrošināta līdzvērtīga balsošana, aicina iedzīvotāju 

padomes iesniegt ierosinājumus nākamā gada konkursam.  

“1) Vai tika izskatīti citi balsošanas mehānismi un kāpēc izteiktās bažas netika ņemtas vērā un 

nekas netika darīts, lai visiem pagastiem būtu vienlīdzīgi noteikumi un iespējas?” A.Mačeks 

atbild, ka visiem pagastiem bija līdzvērtīgas iespējas balsot ar balsotāja identitātes noteikšanu; 

nākamgad Latvijā konkursa balsošanai plānota vienota programma.  

 I.Nagņibeda rezumē, ka iedzīvotāji bija saskatījuši nevienlīdzību, balsojot par 

līdzdalības projektiem, un projektu atbalstāmās summas ir pietiekami lielas, lai tam pievērstu 

uzmanību; nolikumu vajadzētu pārskatīt, no Gailīšu pagasta iedzīvotāju padomes ir 

ierosinājums “balsojušo iedzīvotāju dzīvā aptaujāšana no neitrāla eksperta puses”.  

 M.Cimermanis jautā Z.Indrikai, kā vērtē iedzīvotāju aktivitāti balsojumā un kādas 

lietas ir maināmas, piemēram, iedzīvotāji jau iesniedz projektu ar savāktām iedzīvotāju 

balsīm. Z.Indrika atbild, ka šādi projektu pieteikumi tika iesniegti, jau iedzīvotājus aptaujājot 

pirms projekta iesniegšanas; sociālajos tīklos iedzīvotāji aicināja atbalstīt projektus, nolikumā 

dažas nianses ir precizējamas, piemēram, balsu sadalīšanā; līdzdalības veicināšana veiksmīgi 

nostrādāja, arī informatīvais seminārs izraisīja lielu iedzīvotāju interesi. M.Cimermanis bilst, 

ka nav jūtama kopības sajūta, katrs cīnījās par sevi, pagasta iedzīvotāji bez emocijām balsoja 

par pilsētu projektiem; ko var ieteikt nākamā gada konkursam, piemēram, jābūt novada līmeņa 

projektiem. Z.Indrika atbild, ka iespējams jāpārskata atbalstāmās teritorijas. A.Mačeks akcentē 

šo jautājumu aktualizēt, plānojot konkursa nākamā gada budžetu.  

 I.Pētersone izsakās, ka sākotnēji vēlējās atturēties vai būt pret šo lēmuma 

apstiprināšanu, taču uzklausot sniegtās atbildes un aiz cieņas pret projektu iesniegušajiem 

iedzīvotājiem, konkursa pirmā gada rezultāts ir pietiekami labs un izsaka atbalstu 

sagatavotajam lēmuma projektam, norādot, ka ir gatava iesaistīties nolikuma pilnveidošanā. 

Saistībā ar M.Cimermaņa izteikto, uzskata, ka jāsāk ar mazākās teritorijas saliedētību to 
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paplašinot novada mērogā; izsaka pateicību komisijai par ieguldīto darbu un aktīvajiem 

iedzīvotājiem.  

 R.Melgailis izsakās, ka apstiprinot konkursa nolikumu nevarēja paredzēt tā darbību 

dzīvē, tāpēc procesā ir saskatāmas nepilnības un tas ir uzlabojams.  

 J.Dūmiņš izsakās, ka nostājas Gailīšu pagasta iedzīvotāju pusē un uzskata, ja 

balsojuma nevienlīdzības pazīmes jau tika identificētas pirms konkursa izsludināšanas, 

vajadzēja meklēt citas balsojuma metodes, nepieļaujot nevienlīdzību; ja padomes norāda uz 

problēmām un pašvaldība nereaģē, projektu konkurss kļūs neveiksmīgs; aicina atturēties no 

lēmuma pieņemšanas un pārskatīt balsojumus.  

 J.Krievs piekrīt I.Pētersonei, ka komisija labi paveikusi savu darbu, kā arī norāda, ka 

komisijai vajadzēja sagatavot atbildes uz iedzīvotāju uzdotajiem jautājumiem, nevis pratināt 

vienu no komisijas dalībniekiem, un vērš uzmanību, ka jāpārskata nolikums, izdalot novada 

teritoriju, un aicina rūpīgāk pārskatīt nolikuma būtību.  

 A.Mačeks rezumē, ka viss tika korekti izdarīts saskaņā ar apstiprināto nolikumu un 

neuzskata, ka šajā brīdī būtu nepieciešama pārskatīšana, iespējas visiem bija līdzvērtīgas, 

balsošana tika organizēta maksimāli tuvu iedzīvotājiem.  

 J.Dūmiņš jautā, kāpēc nevar atzīt, ka nebija vienlīdzīgas iespējas.  

 A.Mačeks aicina balsot par lēmumu. Deputāts R.Melgailis balso ar roku.  

       

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

16 (Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis 

Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Ināra Pētersone, 

Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  1 (Jānis Dūmiņš) 

"ATTURAS" -  1 (Laine Baha) 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

pieņemt lēmumu "Par projektu konkursa "Līdzdalības budžets" 

nepieciešamā finansējuma piešķiršanu projektiem, kas iedzīvotāju 

balsojumā saņēmuši vislielāko balsu skaitu". 

 

 

17.p. 

Par finansējuma piešķiršanu konkursa "Remigrācijas atbalsta pasākums "Atgriezies 

Bauskas novadā!"" dalībniekam. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: A.Mačeks. 

 Jautājums izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums. 

Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

18 (Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis 

Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 



18 

 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
pieņemt lēmumu "Par finansējuma piešķiršanu konkursa "Remigrācijas 

atbalsta pasākums "Atgriezies Bauskas novadā!"" dalībniekam". 

 

 

18.p. 

Par saistošo noteikumu "Grozījumi Bauskas novada domes 2023. gada 28. decembra 

saistošajos noteikumos Nr. 25 "Par Bauskas novada pašvaldības budžetu 2024. gadam"" 

apstiprināšanu. 

(A.Mačeks, I.Spurķe, I.Pētersone, L.Vasiļauska, A.Jātnieks, V.Čačs, G.Kalniņš, M.Mediņš, 

I.Romānovs, M.Cimermanis) 

Ziņo: A.Mačeks, I.Spurķe. 

 A.Mačeks informē, ka jautājums izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē, lūdz 

ziņojumu. 

 I.Spurķe ziņo, ka veikti grozījumi saistošo noteikumu 1., 2., 3., 4. un 6. pielikumos. 

Paskaidrojuma rakstā sniegta detalizēta informācija par grozījumiem ieņēmumos un izdevumos. 

Ar šiem grozījumiem pašvaldības pamatbudžeta ieņēmumi tiek palielināti par 3 003 745 EUR, 

no tā būtiski lielāko daļu – 2 952 982 EUR veido valsts budžeta transferti, kur lielākie izdevumi 

ir Kalna un Zaļās ielas seguma atjaunošanas un rotācijas apļa izbūves projektam ar valsts 

budžeta finansējumu 2,62 milj. EUR.  

 Budžeta izdevumus plānots palielināt par 4 174 107 EUR, ko sedz no papildus 

plānotajiem ieņēmumiem un plānotajiem aizņēmumiem gandrīz 1,5 milj. EUR apmērā (trīs jauni 

aizņēmuma līgumi projektu īstenošanai un transportlīdzekļa skolēnu pārvadājumiem iegādei).  

Finansēšanas sadaļā palielinājums 1 170 362 EUR apmērā, ko ietekmēja naudas līdzekļu 

atlikuma gada beigās, aizņēmuma saņemšanas un atmaksas izmaiņas.  

 Grozījumi veikti 6. pielikumā – tas precizēts atbilstoši veiktajām pirmstermiņa 

atmaksām, jaunajiem noslēgtajiem aizņēmuma līgumiem un procentu likmju izmaiņām. 

 Ziedojumu un dāvinājumu budžetā pieaugums par 380 EUR ieņēmumu un izdevumu 

daļā, izlietojums paredzēts atbilstoši ziedojumu mērķim. 

 I.Pētersone vēršas pie Bauskas apvienības pārvaldes vadītājas par prioritāšu noteikšanu 

šim gadam - kā iespējams, ka gada vidū prioritātes ir izmainītas (automašīnas iegāde). 

L.Vasiļauska paskaidro, ka nevienā no iepriekš apstiprinātajām prioritātēm automašīnu iegāde 

nebija paredzēta un tās ir kritiskā stāvoklī, tad šī ir tā iespēja, kad varam nodrošināt funkciju 

veikšanu, t.i., pamatvajadzības, lai nodrošinātu teritorijas sakopšanu, pārvadātu darbiniekus un 

tehniku. I.Pētersone turpina, vai sagatavojot budžetu, tika iesniegta prasība saistībā ar 

autotransportu. L.Vasiļauska atbild, ka netika iesniegta, jo automašīnas nav definējamas kā 

prioritāri pasākumi. I.Pētersone vērš uzmanību, ka prioritātes ir vairāk saistītas ar attīstību, bet 

automašīnas iegāde ir pamatvajadzība, tas nozīmē, ka vērtējot nākamā gada budžetu, 

nepieciešamas izmaiņas un autoparka izvērtējums visas pašvaldības ietvaros; Bauskas apvienības 

pārvalde papildus līdzekļus radusi uz teritorijas apsaimniekošanas rēķina, iedzīvotāji ir 

neapmierināti ar pilsētas izskatu; kāda situācija ir citās apvienību pārvaldēs; kaut kas nav kārtībā 

ar budžeta plānošanu.  

 A.Mačeks atbild, ka ar budžeta plānošanu viss ir kārtībā, bet laicīgi jāpievērš uzmanība 

arī saimnieciskām lietām; ar priekšsēdētāju un Ekonomikas un finanšu departamentu runāts par 

iespējamiem grozījumiem, ko apstiprinās kā atsevišķu lēmumu. Ierosina 8. jūnijā deputātu 

tikšanās laikā izskatīt sagatavotos grozījumus.   

 A.Jātnieks Gailīšu pagasta uzņēmēja vārdā jautā par pilsētai paredzētajiem un 

nerealizētajiem pasūtījumiem apstādījumiem, kā rezultātā uzņēmējam radušies zaudējumi. 

L.Vasiļauska atbild, ka uzņēmējam tika nosūtīts pieteikums par nepieciešamo ziedu veidiem un 
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apjomiem; uzņēmējs balstījās uz iepriekšējo gadu SIA “VIDES SERVISS” pasūtījumiem, kuri 

netika šogad pieprasīti no Bauskas apvienības pārvaldes puses, pārējais viss tika iegādāts.  

 V.Čačs izsakās, ka teritorijas labiekārtošanai paredzētos līdzekļus nav pareizi novirzīt 

automašīnas iegādei; pilsēta ir nesakopta, iedzīvotāji sūdzās. L.Vasiļauska paskaidro, ka līdzekļi 

netiek novirzīti no labiekārtošanas, bet gan no Nekustamo īpašumu nodaļas vadītāja vakances 

(10 995 EUR); no ekonomijas uz smilšu kastēm visās pagastu teritorijās (1 505 EUR), jo tās tika 

iegādātas nevis nomātas, kā iepriekš; no ekonomijas Īslīces pagasta nodaļas dabasgāzes 

izmaksām, Vecsaules pagasta nodaļas ūdens un elektrības izmaksām, iegādāti lētāki 

ugunsdzēšamie aparāti, no pašu izgatavotām āra tualetēm kapos un lētāka kurināmā. V.Čačs vērš 

uzmanību uz Bauskas pilsētas vizuālo izskatu un ierosina līdzekļus novirzīt no atsavināšanas 

procesā iegūtās naudas. L.Vasiļauska papildina, ka īpašuma atsavināšanā iegūtie līdzekļi 

paredzēti pilsētas attīstībai un teritorijas labiekārtošanai.  

 G.Kalniņš izsakās, ka savu viedokli pauda Finanšu komitejas sēdē, nav pret visiem 

budžeta grozījumiem, bet tieši par konkrēto pozīciju, kas atkārtojas jau otro gadu, jo pagājušā 

gadā Bauskas apvienības pārvalde bija vienīgā, kas iegādājās jaunu automašīnu; šogad 

pieprasījums par trīs automašīnu iegādi, kaut gan tika optimizēts pagasta nodaļu skaits, bija 

iespēja pārplānot automašīnu izlietojumu, tāpēc balsos pret sagatavoto lēmuma projektu.  

 M.Mediņš jautā, kas atbildīgs par transporta plānošanu Bauskas novadā. A.Mačeks 

aizrāda, ka šīs ir debates, kurās jautājumus neuzdod, ļauj izpilddirektoram sniegt atbildi.   

I.Romānovs atbild, ka autoparka pārvaldība sadalīta pēc iestāžu un apvienību teritoriālā principa, 

bet kopumā par autoparka atjaunošanu atbildīgs ir izpilddirektors; vienā no ziņojumiem tika 

vērsta uzmanība uz kritisko autoparka stāvokli saistībā ar autobusiem, bet tik pat kritiska 

situācija ir arī ar vieglajiem transportlīdzekļiem; pieļauj, ka sadarbībā ar apvienību pārvaldēm 

plānojot nākamā gada budžetu, jāveic visaptveroša autoparka analīze, arī Iecavas apvienības 

pārvaldē ir augstas transportlīdzekļu remontu izmaksas; ierosina veidot novada autoparka 

atjaunošanas plānu vairākiem gadiem.  

 M.Mediņš turpina, ka nav pieņemams un atbalstāms, ka automašīnu iegādei tiek novirzīti 

līdzekļi no teritorijas labiekārtošanas, neatbalsta sagatavotos grozījumus. 

 M.Cimermanis piekrīt I.Pētersonei par budžeta veidošanas pamatprincipu kļūdām, ka nav 

vienotas izpratnes par budžeta veidošanu; jābūt centralizētiem uzturēšanai paredzētiem 

līdzekļiem; piekrīt I.Romānova priekšlikumam par vienotu centralizētu budžeta pārraudzību 

standarta lietās. 

 A.Mačeks aicina atbalstīt sagatavotos budžeta grozījumus, izmaiņas ir nepieciešamas un 

norāda visiem iestāžu vadītājiem turpmāk piedalīties budžeta jautājumu izskatīšanā.  

Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

14 (Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars 

Mačeks, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis, Raitis Ābelnieks) 

"PRET" -  3 (Guntis Kalniņš, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone) 

"ATTURAS" -  1 (Voldemārs Čačs) 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

pieņemt lēmumu "Par saistošo noteikumu "Grozījumi Bauskas novada 

domes 2023. gada 28. decembra saistošajos noteikumos Nr. 25 "Par 

Bauskas novada pašvaldības budžetu 2024. gadam"" apstiprināšanu". 
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19.p. 

Par atmežošanas atļauju nekustamajā īpašumā "Pirts", Dāviņu pagastā. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: A.Mačeks. 

 Jautājums izskatīts un atbalstīts Vides un attīstības komitejas sēdē, vai nepieciešams 

ziņojums. 

Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

18 (Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis 

Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
pieņemt lēmumu "Par atmežošanas atļauju nekustamajā īpašumā 

"Pirts", Dāviņu pagastā". 

 

20.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada domes 2024. gada 28. marta lēmumā "Par Bauskas 

novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma - dzīvokļa Stacijas ielā 9–3, 

Vecumniekos, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai”. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: A.Mačeks. 

 Jautājums izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums. 

Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

18 (Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis 

Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

pieņemt lēmumu "Par grozījumiem Bauskas novada domes 2024. gada 

28. marta lēmumā "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma - dzīvokļa Stacijas ielā 9–3, Vecumniekos, 

Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai"". 
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21.p. 

Par pašvaldības īpašuma tiesību izbeigšanu uz nekustamo īpašumu "Birzgaļi", Birzgaļi, 

Gailīšu pagastā. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: A.Mačeks. 

 Jautājums izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums. 

Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

18 (Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis 

Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
pieņemt lēmumu "Par pašvaldības īpašuma tiesību izbeigšanu uz 

nekustamo īpašumu "Birzgaļi", Birzgaļi, Gailīšu pagastā". 

 

 

Sēdes vadītājs A.Mačeks ierosina balsot vienā balsojumā par 22., 23., 24., 25., 26., 27., 

28., 29., 30., 31., 32., 33., 34., 35., 36., 37., 38., 39., 40., 41., 42., 43., 44., 45., 46., 47., 48., 49., 

50., 51. un 52.lēmumu projektiem. 

Visi deputāti piekrīt. 

 

Lēmumus pieņem ar vienu balsojumu. Deputāte I.Pētersone balso ar roku.  

 

Par lēmumiem balso: 

"PAR"  -  

18 (Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis 

Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

 

 

22.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Krievgaļu lauks", Gailīšu pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma 

"Krievgaļu lauks", Gailīšu pagastā nodošanu atsavināšanai". 
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23.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Pīrāgi"-6, Pīrāgi, Gailīšu 

pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - 

dzīvokļa "Pīrāgi"-6, Pīrāgi, Gailīšu pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

 

24.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa Mežāžu ielā 8-28, Uzvarā, 

Gailīšu pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - 

dzīvokļa Mežāžu ielā 8-28, Uzvarā, Gailīšu pagastā nodošanu 

atsavināšanai". 

 

 

25.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa Skolas iela 10-13, Garozā, 

Mežotnes pagastā nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - 

dzīvokļa Skolas iela 10-13, Garozā, Mežotnes pagastā nodošanu 

atsavināšanai". 

 

26.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Rūdiņi”, Mežotnes pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma 

"Rūdiņi”, Mežotnes pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

 

27.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Bringmaņu lauks", Mežotnes 

pagastā nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma 

"Bringmaņu lauks", Mežotnes pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

28.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Vecezeru lauks", Mežotnes pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma 

"Vecezeru lauks", Mežotnes pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

 

29.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Imantas", Ceraukstes pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 
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NOLEMJ:  pieņemt lēmumu "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma 

"Imantas", Ceraukstes pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

 

30.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa "Lauktehnika 6"-3, 

Rītausmas, Īslīces pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - 

dzīvokļa "Lauktehnika 6"-3, Rītausmas, Īslīces pagastā nodošanu 

atsavināšanai". 

 

 

31.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa Rīgas iela 17-5, Bauskā 

nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - 

dzīvokļa Rīgas iela 17-5, Bauskā nodošanu atsavināšanai". 

 

 

32.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Baznīcas iela 12-9A, 

Bauskā nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - 

dzīvokļa Baznīcas iela 12-9A, Bauskā nodošanu atsavināšanai". 

 

 

33.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Kalēju iela 22-2, Bauskā 

nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - 

dzīvokļa Kalēju iela 22-2, Bauskā nodošanu atsavināšanai". 

 

 

34.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Jaunbērzi", Rundāles pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma 

"Jaunbērzi", Rundāles pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

35.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Ogas", Rundāles pagastā nodošanu 

atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma 

"Ogas", Rundāles pagastā nodošanu atsavināšanai". 
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36.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa "Ilgas"-1, Pilsrundāle, 

Rundāles pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - 

dzīvokļa "Ilgas"-1, Pilsrundāle, Rundāles pagastā nodošanu 

atsavināšanai". 

 

 

37.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Sēļi"-3, 

Pilsrundāle, Rundāles pagastā nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā 

īpašuma - dzīvokļa "Sēļi"-3, Pilsrundāle, Rundāles pagastā nodošanu 

atsavināšanai". 

 

 

38.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Burtnieku iela 1-13, 

Viesturi, Viesturu pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - 

dzīvokļa Burtnieku iela 1-13, Viesturi, Viesturu pagastā nodošanu 

atsavināšanai". 

 

 

39.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Ķiršu iela 16, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā 

īpašuma Ķiršu iela 16, Iecavā nodošanu atsavināšanai". 

 

 

40.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Pūpoli"-7, 

Taurkalnē, Valles pagastā nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā 

īpašuma - dzīvokļa "Pūpoli"-7, Taurkalnē, Valles pagastā nodošanu 

atsavināšanai". 

 

 

41.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Priedītes"-2, 

Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā 

īpašuma - dzīvokļa "Priedītes"-2, Vecumnieku pagastā nodošanu 

atsavināšanai". 
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42.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Misas kūdra 

4"-6, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā 

īpašuma - dzīvokļa "Misas kūdra 4"-6, Misā, Vecumnieku pagastā 

nodošanu atsavināšanai". 

 

 

43.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Misas kūdra 

6"-1, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā 

īpašuma - dzīvokļa "Misas kūdra 6"-1, Misā, Vecumnieku pagastā 

nodošanu atsavināšanai". 

 

 

44.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Misas kūdra 

12"-23, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā 

īpašuma - dzīvokļa "Misas kūdra 12"-23, Misā, Vecumnieku pagastā 

nodošanu atsavināšanai". 

 

 

45.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Misas kūdra 

14"-9, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā 

īpašuma - dzīvokļa "Misas kūdra 14"-9, Misā, Vecumnieku pagastā 

nodošanu atsavināšanai". 

 

 

46.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Saulgrieži 2"-

1, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā 

īpašuma - dzīvokļa "Saulgrieži 2"-1, Vecumnieku pagastā nodošanu 

atsavināšanai". 

 

 

47.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Šalkas"-3, 

Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā 

īpašuma - dzīvokļa "Šalkas"-3, Vecumnieku pagastā nodošanu 

atsavināšanai". 
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48.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Dzelzceļa ēka 207. km"-

1, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - 

dzīvokļa "Dzelzceļa ēka 207. km"-1, Vecumnieku pagastā nodošanu 

atsavināšanai". 

 

 

49.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Skolas ielā 1–17, 

Vecumniekos, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā 

īpašuma - dzīvokļa Skolas ielā 1?17, Vecumniekos, Vecumnieku pagastā 

nodošanu atsavināšanai". 

 

 

50.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Ceriņu ielā 19-2, 

Vecumniekos, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā 

īpašuma - dzīvokļa Ceriņu ielā 19-2, Vecumniekos, Vecumnieku pagastā 

nodošanu atsavināšanai". 

 

 

51.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Cīruļu ielā 5-15, 

Vecumniekos, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā 

īpašuma - dzīvokļa Cīruļu ielā 5-15, Vecumniekos, Vecumnieku pagastā 

nodošanu atsavināšanai". 

 

 

52.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Liepu aleja 4–

26, Bārbelē, Bārbeles pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā 

īpašuma - dzīvokļa Liepu aleja 4?26, Bārbelē, Bārbeles pagastā nodošanu 

atsavināšanai". 

 

 

53.p. 

Par Bauskas novada domes saistošo noteikumu “Par pirmsskolas izglītības nodrošināšanu 

Bauskas novadā” precizēšanu. 

(S.Petrokaite, J.Krievs) 

Ziņo: S.Petrokaite. 
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  Pašvaldībā saņemta VARAM vēstule par Bauskas novada domes 2024. gada 30. maija 

lēmumu “Par Bauskas novada domes saistošo noteikumu “Par pirmsskolas izglītības 

nodrošināšanu Bauskas novadā” apstiprināšanu”, kurā ir sniegts pozitīvs atzinums un izteikti 

priekšlikumi saistošo noteikumu precizējumiem. Lūdz apstiprināt saistošo noteikumu 

precizēšanu. 

 J.Krievs vērš uzmanību uz 1. pielikuma tabulas precizēšanu.  

Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

18 (Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis 

Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

 

precizēt 1. pielikuma tabulu, 

 

pieņemt lēmumu "Par Bauskas novada domes saistošo noteikumu “Par 

pirmsskolas izglītības nodrošināšanu Bauskas novadā” precizēšanu". 

 

 

Sēdi beidz 2024. gada 27. jūnijā plkst. 11.28. 

 

Nākamā kārtējā domes sēde 2024.gada 25. jūlijā plkst. 9 

 

Pielikumā:  

1. Bauskas novada domes sēdes lēmumi uz 121 lp. 

2. Bauskas novada pašvaldības 2023. gada publiskais pārskats uz 102 lp. 

3. 27.06.2024. saistošie noteikumi Nr. 10 uz 16 lp. 

4. 27.06.2024. saistošie noteikumi Nr. 11 uz 13 lp. 

5. 27.06.2024. saistošie noteikumi Nr. 12 uz 21 lp. 

6. 27.06.2024. saistošie noteikumi Nr. 13 uz 4 lp. 

7. 27.06.2024. noteikumi Nr. 6 uz 9 lp. 

8. 27.06.2024. nolikums Nr. 7 uz 1 lp. 

9. Bauskas novada domes priekšsēdētāja A.Okmaņa izsludinātā darba kārtība uz 5 lp. 

 

 

 

 

Sēdes vadītājs      Aivars Mačeks 

 

 

 

Sēdes protokolētāja     Ieva Skujeniece 
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